
 

KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490,   STYRELSEMÖTE 2022-01-17 

NÄRVARANDE VIA TEAMS:   Rikard Berglund, Gustav Lindberg, Robin Glöggler, Mattias Hansson, Anna Lindqvist,  
                                                     Jenny Wall, Jonas Liw, Peter Lexander,  Lillemor Eriksson. 
 

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  
      *Rikard Peter och Jonas fortsätter jobbet med att gräva för matchuret när tjälen släppt. Jonas har fixat kabel. 

             *Skans som lämnade offerten på fristående längan har varit svår att nå men Robin har avtalad telefontid med    
               honom i morgon för att diskutera fortsättningen nu när vi fått bidraget beviljat. Rikard kollar med  
               Göranssonska fonderna varför det inte betalats ut än. 
             *Jonas har kollat pris på stolpar till nät bakom målet mot järnvägen och priset på 6 m långa ligger på ca 11 000 kr  
               - kanske försöka söka bidrag för detta. 
             * Helena har inventerat alla matchkläder och minsta strl än CL 140. Får kolla om det saknas matchtröjor när    
                lagen är igång för säsongen. 

 
2) EKONOMIN – Gick igenom budgetförslag för 2022.  

2021 har styrelsen valt att periodisera tidigare upparbetade intäkter för att framöver möta kostnader när ett lag 
åker på t ex en cup eller läger. Det gör att vi för 2021 kommer visa ett sämre resultat men istället kommer vi 
inte ha påverkan på resultatet de gånger ett lag väljer att använda sin lagkassa. 
 

3) VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 /VERKSAMHETSPLAN 2022 – Rikard har börjat jobba med dessa. Diskuterar 
vad vi räknar med att kunna genomföra 2022. Ev, försöka söka bidrag ur Allmänna arvsfonden för att kunna 
göra en 9-manna konstgräsplan på dagens 7-manna plan.  

 
4) SKIDORNA – Tränar för fullt. De minsta vid skidstugan och de större i Högbo . Fortsätter jobba för att få klart 

med alla bidrag som är kvar sen branden.  
 

5) FOTBOLLEN  Herr –  Har startat försäsongsträningen idag. Några har slutat och några nya så i dagsläget full stab. 
Jobbar vidare med jagande av sponsorer. 
Ungdomsfotbollen – Fotbollssektionen hade möte 22-01-05. Saknas ledare i de yngre lagen och fler kommer att 

krävas då det är dags att seperera pojkar och flickor i PF12-laget och starta upp lag för födda 2013,2014 och ha 

dessa lag i seriespel 2022. Planen är att göra någon form av utskick/affischering för att få in fler ledare och även 

spelare. Behövs nya bollar och ev. fler västar. Fotbollssektionen har nästa möte 22-02-08 

 
6) KANSLIET/FASTIGHET – Lillemor sjukskriven fr.o.m 2021-12-07 då hon opererades i höger fot. Sjukskriven t.o.m 

2021-03-06 nu. 
 

7) SPORTHALLEN/VALLEN – Från dec-2021 har vi åter igen inte kunnat hyra ut Sporthallen pga Covid-19. Inbokade 
uthyrningar (bl.a onsdagsdanserna till stereo) har avbokats tills vidare. 
 

8) ÅRSMÖTE – Bestämmer att hålla årsmötet via Teams även i år. Lillemor bokar annons i Din Lokal Tidning 
 

9) Nästa möte – 2022-02-14 kl. 18.30 via Teams. 
 

10) Mötet avslutades 
 

 
 

Vid protokollet:     Lillemor Eriksson 


